



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 3/2023 號選舉委員會通告

第二十六屆澳門大學學生會領導機關選舉可接納參選組別名單

選舉委員會根據澳門大學學生會第 3/2023 號內部規章《領導機關選舉制度》第二十七條的規定，對被提名組別進行可接納性審查。

是次審查包括兩部分，第一部分是針對參選文件、提名表等資料之合規性，第二部分則以電話抽查方式進行，抽查方式如下：

1. 選舉委員會以電話訪問形式進行抽查，對於兩次無合理理由下的拒絕接聽、切線等情況，有關提名將被取消。
2. 對於接聽的提名人，選舉委員會在表明身份後作出提問：
  - (1) 是否有為是次選舉作出提名？
  - (2) 提供學生姓名及學生證編號。
  - (3) 是否知道所簽署提名之組別名稱及其所屬領導機關？
  - (4) 說出簽署提名所屬領導機關中其中一名成員的名字。

3. 以上提問為確保提名的有效性及確保提名人在提名時有獲得清晰的說明，根據《領導機關選舉制度》第三十一條規定選委會得對提名期未能符合規範之相關組別給予處分。同時選委會制定以下規則：

以上四題問題全對將被視為提名合格；答錯第一題將被視為提名取消；答錯第二至四題任一題將被視為提名不合格。而對於合符資格參選的要求準則為：隨機抽查的百分之二十(20%)之提名人數中，正確率超過百分之八十(80%)則視為合符資格參選；如正確率低於百分之四十(40%)則被取消參選資格；若正確率低於百分之八十(80%)但高於或者等於百分之四十(40%)則會有相應比例之懲罰。

選舉委員會在按上述方式完成審查後，現根據澳門大學學生會第 3/2023 號內部規章《領導機關選舉制度》第二十七條的規定公布可接納的參選組別名單。參選會員大會主席團及理事會



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

選舉的組別數目為一組，而參選監事會選舉的組別數目為兩組。

參選會員大會主席團及理事會選舉之組別為：

賢星閣，參選代理人為：甘晉譽先生

參選監事會選舉之組別為：

正心閣，參選代理人為：利蘊妍小姐

瑾惠閣，參選代理人為：程子僑小姐

各候選組別候選人名單將詳列於附件，如有異議者得不遲於九月四日以書面形式向選舉委員會提出針對可接納性組別的異議，期間屆滿後，上述參選組別即視為被確定性接納並成為候選組別。

特此通告。

第二十六屆澳門大學學生會

選舉委員會主席



葉陽

二零二三年九月二日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union

Notice of Election Committee No.3/2023

**The List of Preliminary Admitted Groups of the Election of the 26<sup>th</sup> Management Board of UMSU**

According to the No.3/2023 Internal Regulations of “Electoral System of Management Board” art. 27, Election Committee of University of Macau Students' Union verifies the admissibility of nominated candidates.

This review consists of two parts. The first part aimed at the compliance of the election documents and nomination form, the second part is conducted by telephone interviews, we conducted our review in following ways:

1. We conduct sampling inspections via telephone by our committee, we will cancel the nomination if the nominees do not answer the call twice without reasonable cause or hanging calls.
2. For the nominees who answer the call, members will identify themselves and ask the following questions:
  - (1) Have you ever signed up as a nominator for any nomination groups of the Election of University of Macau Students' Union?
  - (2) Verify your name/ student ID?
  - (3) Do you know which management boards you nominated and the name of the nominated group?
  - (4) Please mention one of the name of cabinets about the corresponding group which you nominated.
2. The above questions are to ensure the validity of the nomination and that the nominee has been clearly explained during the time of nomination, according to the No.3/2023 Internal Regulations of “Electoral System of Management Board” art. 31, we also formulated the following rules : answer all the above four questions correctly will be considered as qualified nomination; if the answer of question 1 is “no”, cancel the related nomination; if any of the answer of question 2-4 is incorrect, the related nomination will not be accepted.

And by random selection of twenty percent (20%) of the nominators of each group, over eighty percent (80%) of the passing rate is to be considered eligible for election; moreover, passing rate less than forty percent (40%) will be disqualified. If the passing rate is less than eighty percent (80%) but more than or equal to forty percent (40%), there will be a corresponding proportion of punishment.



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

**University of Macau Students' Union**

After the above review, we now announce the preliminary admitted groups. There is one group participating in the Election of Presidium of General Assembly and the Board of Directors and two group participating in the Election of Supervisory Board.

Group participating in the election of Presidium of General Assembly and the Board of Directors:  
Wise, Deputy of candidate: Mr. Kam Chon U

Group participating in the election of Supervisory Board:  
Sincere, Deputy of candidate: Ms. Lee Wan In  
GAN WAI GOK, Deputy of candidate: Ms. Cheng Chi Kio

The member list of the candidates is quoted as attachment. According to the election schedule, all the privies may submit a written objection to the Election Committee before 4<sup>th</sup> September. When the period is over, the preliminary admitted groups will be confirmed.

26<sup>th</sup> Election Committee of UMSU

Chairman



葉陽

2<sup>th</sup> September, 2023

*The Chinese version shall prevail.*



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

附件 **Attachment** :

會員大會主席團及理事會組別

賢星閣 Wise	
會員大會主席 President	陳澤鈞 CHAN CHAK KUAN
會員大會副主席 Vice-President	陳煒軒 CHAN WAI HIN
會員大會秘書 Secretary of General Assembly	何培儀 HO PUI I
理事長 Director General	甘晉譽 KAM CHON U
副理事長 Vice- Director General	李正賢 LEI CHENG IN
副理事長 Vice- Director General	麥嘉彤 MAK KA TONG
秘書長 Secretary General	甘凱潼 KAM HOI TONG
副秘書長 Vice- Secretary General	周朗賢 CHAO LONG IN
副秘書長 Vice- Secretary General	梁靜欣 LEUNG CHING YAN
財務長 Treasurer General	劉煒君 LAO WAI KUAN
副財務長 Vice- Treasurer General	劉瑩儀 LIU YIN YI
副財務長 Vice- Treasurer General	何浩雲 HO HOU WAN
會員事務部部长 Head of Members Affairs Department	黃凱晴 WONG HOI CHING
社會事務部部长 Head of Social Affairs Department	廖振華 LIO CHAN WA
文康部部长 Head of Culture and Leisure Department	陳子緩 CHEN ZIHUAN
資訊部部长 Head of Information Department	潘星行 PUN SENG HANG
宣傳推廣部部长 Head of Promotion Department	吳媛淇 NG WUN KEI
總務部部长 Head of General Services Department	蔡佳森 CAI JIA SEN
人力資源部部长 Head of Human Resources Department	關力宏 KUAN LEK WANG
公共關係部部长 Head of Public Relations Department	黃嘉怡 WONG KA I



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

監事會組別

瑾惠閣 GAN WAI GOK	
監事長 Supervisor General	程子僑 CHENG CHI KIO
副監事長 Vice- Supervisor General	陈润东 CHEN RUNDONG
監事會秘書 Secretary of Supervisory Board	何逸 HE YI
監事 Supervisor	鄧穎珠 DENG WENG CHU
監事 Supervisor	黃頌昕 HUANG CHONG IAN

正心閣 Sincere	
監事長 Supervisor General	利蘊妍 LEE WAN IN
副監事長 Vice- Supervisor General	彭開元 PANG HOI UN
監事會秘書 Secretary of Supervisory Board	劉展滔 LAU CHIN TOU
監事 Supervisor	賴明慧 LAI MENG WAI
監事 Supervisor	鄭耀林 CHEANG IO LAM